
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének 2006. augusztus 09-én 15.00 órai kezdettel 
megtartott rendkívüli üléséről. 
 
Jelen vannak:  Hajdu Gábor polgármester,  

Révay István alpolgármester, 
Virág Imréné, 

    Fábián Károly,  
Kaszás Ferenc 
Kovács Lajos, 
Lukács József, 
Naszádi Ferenc, 
Pálfalvi István, 
Ujváry Ferenc képviselők. 

 
Tanácskozási joggal: Garaj Dániel jegyző, 

   Tarr János MSZP részéről. 
  

Hajdu Gábor polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-
testület határozatképes, mind a 10 képviselő jelen van. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Virág 
Imréné képviselő Asszonyt és Fábián Károly képviselő Urat javasolta.  
Képviselő-testület 10 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi 
napirendet. 
 
Napirend: 1./ Falunap szervezése 
  Előadó: polgármester 
 
  2./ Indítványok, javaslatok 
 
Napirend tárgyalása:  
 
1. napirendi pont: Falunap szervezése 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! Az augusztus 19-én megtartásra kerülő Falunap 
részletes programját Kujbus Mariannal összeállítottuk. Délelőtt 11.00 órától kezdődne az 
ünnepélyes rész, melyben szerepel egy Ökumenikus Istentisztelet, egy polgármesteri 
köszöntő, kenyérszegés, kitüntetések átadása, lélelharang megszentelése. Lenne még egy 
szavalat, természetesen a Himnusz és a Szózat, és ezekhez az összekötő szöveg, mellyel a 
művelődésszervező levezényeli az egészet. Délután 14.30 órakor lenne a gyülekező. A 
szerződött programjaink már rég lefoglalásra kerültek. Az ózdi néptáncosok jelezték, hogy ők 
biztosan nem tudnak jönni. Hangulatkeltésként kezdenének a kazincbarcikai táncstúdiósok, 
aztán fellépnének a héti hastáncosok. A hastánc csak egy rövid bemutató lesz, ingyen jönnek 
el a gyerekek. Működik Hétben ilyen csoport, ők kerestek meg minket, hogy nagyon szívesen 
fellépnének nálunk is a műsorukkal. 16.00 órától lép fel a miskolci Dáridó 1,5 órában, ezután 
lenne a tombola 17.30-tól, majd utánna vendéglátás. 19.00 órától lép fel a Kék Sirály 
együttes, ezzel együtt lenne az utcabál. 21.00 órakor lesz a tüzijáték. A műsorokhoz az anyagi 
fedezet részben rendelkezésre áll. A Kék Sirály együttes 45.000,-Ft + utazási költségért 
vállalta a fellépést. Ennek fedezete a Sajóvölgye Takarékszövetkezet által adott 50.000,-Ft-os 
támogatás. Ki lesz téve, hogy a takarékszövetkezet sponzorálta a rendezvényt.  
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Egyes műsorok anyagi fedezetét a könyvtár szakfeladaton meglévő összeg fogja fedezni. 
Amit az önkormányzati igazgatás szakfeladatból kellene fedezni az a tüzijáték, valamint a 
vendéglátás. A tüzijáték 208.000,-Ft + ÁFA + 18.000,-Ft-ba kerül, melyből a 18.000,-Ft és 
104.000,-Ft már előlegként kifizetésre került. A vendéglátással kapcsolatosan konyhavezető 
Asszony három lehetőséget ajánlott. Az egyik egy virslis, a másik egy kolbászos, a harmadik 
egy gulyásos menü variáció. Mindegyikhez jár egy sör, vagy egy üdítő, igény szerint. A 
virslis 400,-Ft/adag, a kolbászos 500,-Ft/adag, a gulyás 600,-Ft/adagba kerülne. Úgy 
tájékoztattam Évát, hogy összesen vendéglátás keretén belül 700 adaggal kalkuláljon. A 
tombolát azért nem említettem, mert azt a tavalyihoz hasonlóan képzelnénk el. 150.000,-Ft-ért 
kerültek tavaly beszerzésre ajándéktárgyak, de ez az összeg kiárulásra is került a tombolából, 
így annak költsége lényegében nem merült, merülne fel. A tombolával kapcsolatosan a 
visszajelzések nagyon pozitívak voltak, ez így nagyon jó volt, tehát nem szabad nagyon 
elaprózni az ajándéktárgyakat, nem kell nagyon elhúzni az egészet. Gyárfás Ildikó képviselő 
Asszonynak küldtem meghívót, és egyben kértem, hogy lehetőségéhez mérten támogassa 
rendezvényünket. A támogatási kérelemben 100.000,-Ft támogatást kértem. A technikai 
lebonyolítás a tavalyi és a korábbi évek gyakorlatának megfelelően történne, pl. a WC-t úgy 
kívánom megoldani és működtetni, ahogy tavaly, Bea azt nagyon jól megoldotta. Úgy 
gondolom, hogy külön vendégeket nem kellene hívnunk, hiszen akkor túlzottan rájuk kell 
koncentrálnunk. Erre talán inkább más alkalmat kell majd keríteni. Az alpolgármester Úrral 
pénteken reggel megyünk a lélekharangért. A jövő héten elkészül a harangláb is. A 19-i 
ünnepségen megtörténik a harang felszentelése, majd az ünnep utáni napokban a helyére 
kerül. Természetesen az ünnepi összekötő beszédben Mariann el fogja mondani mindezeket.  
 
Ujváry Ferenc: Hol kerül megrendezésre ez az egész rendezvény? 
 
Hajdu Gábor: Az iskola előtti téren. 
 
Révay István: A tavalyi évben mi is támogattuk a rendezvényt fejenként 1.000,-Ft-tal. 
 
Hajdu Gábor: Szeptember végén még rendezünk egy idősek estjét, erről se feledkezzünk meg. 
Véleményem szerint majd inkább azt támogassák a T. Képviselők. 
 
Pálfalvi István: És mi lesz olyankor, ha valaki nem falubeli is szívesen venne gulyást, ha az 
lesz a menü? A 700 vendéglátós adagon kívül többel kellene Évának készülnie. 
 
Hajdu Gábor: Természetesen amit menüként kiválasztunk, biztosan nem pont annyival fog 
Éva készülni. Természetesen ő külön is készül Hot-Doggal, hamburgerrel. Ő ezt már tudja, 
hogy hogyan szervezze meg. Természetesen, amennyiben úgy gondoljuk, akkor nekünk is, és 
minden jelenlévőnek lesz lehetősége arra, hogy úgy mint tavaly vásároljon magának és 
étkezzen. Ez a 700 adagos ellátás, egy gesztus lesz részünkről.  
 
Révay István: Ez az Éva érdeke, biztosan úgy fog készülni, hogy több adag is lesz.  
 
Kaszás Ferenc: Az én javaslatom az lenne, hogy a debreceni mellett döntsünk. Abból az a 
nagyobb fajta nagyon jó ízű, és hamar elkészíthető étel is. A gulyás véleményem szerint 
macerás lenne. A vislik pedig mostanában annyira rossz minőségűek, hogy azt nem tartanám 
jó döntésnek. 
 



- 3 - 
 
Lukács József: Amit a múltkor Laci is vett, valamilyen kolbász volt, az nagyon finom volt, 
nagyon sokan dícsérték. 
 
Hajdu Gábor: Az is debreceni volt. 
 
Virág Imréné: Én is a debrecenit javasolom. 
 
Hajdu Gábor: Az én javaslatom is ez. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

70/2006. (VIII.09.) számú Határozat 
 
  Tárgy: Falunap szervezése 
 

Képviselő-testület 2006. augusztus 19-én Falunapot szervez. A Falunap  
programját az ismertetetteknek megfelelően elfogadja. A program során a  
lakosság részére debreceni kolbász menüt és üdítőt biztosít felszolgálással (700  
adag, 500,-Ft/adag egységáron). A programok fedezete a jelenlegi  
költségvetésen belül biztosítható.  
Utasítja a polgármestert a fentiekből adódó feladatok végrehajtására. 

 
Határidő: folyamatos és augusztus 19. 
Felelős: polgármester 

 
2.napirendi pont: Indítványok, javaslatok 
 
a./ Tanulók támogatása 
 
Hajdu Gábor: A napirendi ponttal kapcsolatosan megkérem az Oktatási és Sportbizottság 
Elnökét, ismertesse előterjesztését. 
 
Ujváry Ferenc: Ismertette az Oktatási és Sportbizottság augusztus 01-jén megtartott üléséről 
készült előterjesztést, mely jelen jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
Révay István: A levelezős és nappalis tanulók is kapnak? Azt honnan fogod tudni, hogy a 
közép- és felsőfokú oktatási intézményben tanulók közül kik támogatottak? 
 
Garaj Dániel: A rendszeres gyermekvédelmi kedvezmény kérelmek elbírálása a jegyző 
hatásköre, így onnan tudjuk.  
 
Ujváry Ferenc: Bizottságunk nagyon körültekintően körüljárta ezt a témát. A szűkös pénzügyi 
helyzet tekintetében hoztuk meg így döntésünket. 
 
Hajdu Gábor: Az én javaslatom az lenne, hogy a közép- és felsőfokú oktatási intézményekben 
tanulók között ne tegyünk különbséget. Az állami támogatásban részesülő gyermekek száma 
körülbelül 20 fő, úgy gondolom, hogy nekik is megadhatnánk azt a 3.000,-Ft-os támogatást. 
Szeretném hangsúlyozni, hogy én nem tartok rá igényt.  
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Ha úgy nézzük ez is hasonló dolog, mint a liszt. Amennyiben valaki úgy gondolja, hogy nem 
tart rá igényt, úgy nem veszi igénybe. Nem kötelező dolog. 
 
Kaszás Ferenc: A bizottság is beszélt erről a dologról, a szűkös anyagi lehetőségek tükrében 
hoztuk meg így döntésünket. Nem javasolt véleményünk szerint az összes pénzt elkölteni már 
most, úgy gondoltuk, hogy az év hátralévő részére is kell hagynunk tartalékot.  
 
Virág Imréné: Azt, hogy a középfokú intézményekben tanulók közül mindenki kapja meg a 
3.000,-Ft-ot, támogatom, de a felsőfokú oktatási intézményben tanulók esetében nem. Nekik 
már van lehetőségük, hogy a nyári hónapokban munkával megkeressék azt a pénzt, amit az 
önkormányzat adna.  
 
Hajdu Gábor szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az 
alábbi határozatot hozta: 
 

71/2006. (VIII.09.) számú Határozat 
 
  Tárgy: Tanulók támogatása 
 

Képviselő-testület alanyi jogon 3.000,-Ft/fő beiskolázási támogatást nyújt:  
- a bánrévei állandó lakosú, bánrévei általános iskolába járó, ingyenes 

tankönyv juttatásban nem részesülők, 
- a bánrévei állandó lakosú, de speciális általános iskolában tanuló, ingyenes 

tankönyv juttatásban nem részesülők, 
- a közép- és felsőfokú oktatási intézményekben nappali tagozaton első 

diplomát szerző, ingyenes tankönyv juttatásban nem részesülők (kivéve a 
Bursa támogatottak, illetve az Arany János tehetséggondozó) részére.  

Az első bekezdésben foglaltak kivételével a támogatáshoz csatolni kell az  
iskolalátogatási bizonyítványt. A támogatás fedezete a lakossági juttatás.  

 
Határidő: szeptember 30. 
Felelős: jegyző 

 
Naszádi Ferenc: Szeretném felhívni a figyelmet a szelektív hulladékgyűjtőre. Feltétlenül 
gondoskodni kellene a kiürítéséről. A másik amit szeretnék megemlíteni, hogy a Pást utcát és 
a Kossuth Lajos utcát összekötő járdaszakaszt le kellene gyomirtózni, mert nagyon rossz így 
ott közlekedni.  
 
Hajdu Gábor: Intézkedni fogunk az ügyekben. A járdák melletti fákról is elmondható ez, 
meglehetősen akadályozzák a járdán történő közlekedést. 
 
Garaj Dániel: Ősszel fel kell metszeni a fákat. 
 
Pálfalvi István: A Dózsa György utcában a járda nagyon rossz állapotban van. Megoldást 
kellene találni oda is. 
 
Hajdu Gábor: A felszabaduló járdalapokkal folyamatosan felújításra kerülnek a többi utcában 
is a járdák. 
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Révay István: A Szabadság utcán javasolnám a járdát átrakni a másik oldalra, így minden 
lakó rendben tartaná maga előtt, mint más utcákban is.  
 
Ujváry Ferenc: A gyalogos átkelőhely mikorra lesz meg? 
 
Hajdu Gábor: Szeptember hónapra el fog készülni. 
 
Révay István: A védőnői helyiségen augusztus 19-ig már nem lesz meg a tető? 
 
Hajdu Gábor: Akkorra már biztosan nem, csak szeptemberre lesz meg. 
 
 
Ezután a Képviselő-testület zárt ülést tartott, ahol kitüntetések adományozásáról és SZSZB 
tagok választásáról döntött. 
 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
Hajdu Gábor József        Garaj Dániel 
     polgármester                jegyző 
 
 
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 
 
 
 
 
  Virág Imréné            Fábián Károly 
      képviselő                                                                  képviselő 


